
Bestyrelsesmøde Hvidovre Kajakklub 3. november 2005

Til stede: Helle Stuart, Inge Ribers, Søren Sibbersen, May-Brit Dollmeyer, Peter Schrøder, Mark
Rasmussen, Nina Nielsen (ref.)

1. Ny bestyrelse
Listen over ansvarsområder blev gennemgået og revideret, da det er det første bestyrelsesmøde efter
generalforsamlingen, hvor den nye bestyrelse blev valgt.

Nina opdaterer listen til groupcare, sørger for en ny bestyrelsesplakat til klubben og orienterer
skiforbundet. Peter tog fotos af alle bestyrelsesmedlemmer til brug for hjemmesiden og plakaten. Peter
udarbejder intern telefonliste.

2. Bådhallerne
Stativerne til de to nye bådhaller er ved at blive lavet. I den ene hal bliver der to rækker (10 pladser) til
brede både og 2 rækker til smalle både. Derudover bliver der ændret på stativet i hallen tættest på
klubstuen, så der bliver mulighed for at have 20 K2er (toer-kajakker) liggende.

Der vil i forbindelse med ibrugtagningen af de nye bådhaller blive rokeret om på bådpladser. Mark og
Søren ser på bådpladsfordeling for klubbåde og privatbåde, og planen gennemgås på næste
bestyrelsesmøde.

3. Juleræs og julepynt
Søren tager sig af invitation og modtagelse af tilmeldinger til Juleræs, der afholdes den første lørdag i
december. Søren finder også hjælperne, der er brug for til diverse opgaver ifm. løbet, banko m.v. Vil du
give en hånd med, så kontakt Søren.

For at komme i den rette stemning skal klubben julepyntes inden juleræs, så der er jule-klippe-klistre-
dag i klubben onsdag den 30. november. May-Brit er tovholder. Arrangementet annonceres via
groupcare.

4. Ansøgning om dispensation
Jørgen Hald har søgt om lov til at ro alene uden for det lokale ro-farvand i vintersæsonen. I
ansøgningen anfører Jørgen, at roningen vil foregå i havkajak, at han vil være iført våddragt eller
tørdragt, og at han vil medbringe diverse sikkerhedsudstyr, ligesom vinterroningsreglerne for afstand til
land mv. vil blive overholdt. Jørgen er friroet i havkajak, har været på havkajak-kurser og fungerer som
instruktør i HvK.

Bestyrelsen giver dispensationen under hensyntagen til, at ovennævnte overholdes.

5. Kraftcenter København (KCK)
Bestyrelsen har besluttet, at HvK fortsat skal være tilknyttet KCK, da det er et godt tilbud til klubbens
roere.

Katrine Schmidt har ansøgt om at blive indstillet til KCK. Bestyrelsen tilslutter sig indstillingen.
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6. Byggeprojektet
Det går forrygende, som vi har kunnet læse i ” Inges klumme”  (mails sendt ud via groupcare, der
informerer om hvor langt vi er nået mv.), og som vi har kunnet se, når vi kommer i klubben. Budgettet
holder.
Dato for indvielse er ikke fastsat endnu, da vi skal være helt klar inden.
Mark sørger for indkøb af opvaskemaskine.

7. Økonomi 
Økonomien har det godt.

HvK betaler deltagerafgiften til de piger, som DKF (Dansk Kano og Kajak Forbund) har inviteret til
Pigesamling i november. Pigesamlingen afholdes i HvK 26.-27. november.

Inge søger Engangspuljen til ting, vi mangler til klubben/de nye lokaler. Helle og Inge formulerer en
ansøgning til Elitepuljen ihht. kriterierne for uddelinger fra Elitepuljen.

Klubben har modtaget kr. 5.000 fra Hvidovre Stationscenter. Overrækkelsen er lørdag den 5.
november kl. 12. Peter deltager sammen med et ungdomsmedlem.

8. FIH-valgmøde
Inge og Helle var med til FIH-valgmøde, hvor kommunens sportsklubber og politikere var
repræsenteret.

9. Københavns Kajakkreds 
Der er kombineret regionalt klubmøde og kreds-klubforsamlingsmøde den 8. november. Helle og Nina
deltager.

På mødet skal bl.a. diskuteres Københavns Kajakkreds' fremtid efter de strukturændringer, der har
fundet sted inden for DKF. HvKs bestyrelse ser kredsen som et samlingspunkt for fælles aktiviteter (fx
vinterræs, kredsmesterskaber, samling børn/unge) for kredsens klubber samt TCB (TræningsCenter
Bagsværd; hus/bådhal ejet af Københavns Kajakkreds beliggende ved Bagsværd Sø). Vi ønsker ikke
en højere kontingentstigning ifm. ændringerne.

10. Kalveboderne Rundt
Det var et godt arrangement, og det var godt arrangeret. Der blev sat deltagerrekord, og klubben fik et
overskud på ca. 7.500 kr. På hjemmesiden var der 400 besøgende på 2 dage omkring Kalveboderne
Rundt, så det synliggør klubben og tiltrækker besøgende.

11. Fest og jubilarer
Inge har styr på mad, borddækning m.v til festen med dans den 11. november. Der er ca. 50-60
deltagere tilmeldt.

25-års jubilarerne bliver fejret ved festen (Helle). Det er et opsamlingsheat i år, så der vil også være 26
års jubilarer på listen. Det skal tilstræbes, at 25-års jubilarerne bliver fejret i det år, de har 25-års
jubilæum.

12. Hækken
Det har længe været et ønske at få en bredere passage ved hækken, som vi smyger os udenom, når vi
skal ned til broen. Det ønske ser nu ud til at blive opfyldt, da kommunens gartnere snart vil gå igang
med at gøre passagen bredere.
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13. Polo med Neptun 
Det vil blive afholdt et fælles polo-arrangement i svømmehallen for børn fra HvK og Neptun i løbet af
vinteren. Peter er tovholder.

14. Radioer
I forbindelse med de arrangementer klubben afholder, er det nu muligt at låne radioer fra vores sponsor
PMR Distribution, hvis vi forhører os i god tid. Mark har sørget for, at klubben kan låne radioerne til
Juleræs. Sponsors logo/banner kommer på hjemmesiden (Peter).

15. Indmeldelse i klubben
Klubben var blevet spurgt, om det var muligt at blive meldt ind i klubben nu, deltage i vinteraktiviteterne
og så starte på instruktionshold næste år. Det vil imidlertid betyde, at ventelisten ville blive sprunget
over. Man kan derfor kun blive optaget ifm. start på et instruktionshold (medmindre man er overflytter
fra en anden klub).

16. Reglementer
Klubbens reglementer bliver opdateret, da klubbens love har ændret §-numre, så henvisningerne i
reglementerne skal ændres. (Nina: opdaterer og printer til klubben. Peter: opdaterer hjemmesiden).

17. Diverse 
Marie Rasmussen låner klubben til fødselsdag lørdag den 17. december 05.

Nina opdaterer bestyrelsens årskalender –  en huskeseddel for bestyrelsens opgaver i løbet af året.
Den skal anvendes ifm. dagsordener til bestyrelsesmøderne fremover. 

DKF har en adresseliste, som de udsender bladet Kano & Kajak efter. Den skal tjekkes til HvKs
medlems-/adresseliste (Inge og Nina).

Klubben skal have et CVR-nummer (Inge).

18. Fremtidige bestyrelsesmøder
Som udgangspunkt holdes bestyrelsesmøder den første torsdag i måneden kl. 19.
Næste møde holdes hos Peter torsdag den 1. december 05 kl. 19.00. På næste møde fastlægges
datoer for møder i 2006.
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